

甘蔗糖业

SUGARCANE AND CANESUGAR
双月刊 国内外发行

2010年第3期 2010年6月出版

目次

甘蔗农业

- 不同生长调节剂对果蔗产量和品质的影响研究(下).....谭显平 陈政 周英明等(1)
蒙特卡洛法在甘蔗种质资源研究中的应用展望.....魏丽娜 卢颖林(9)
条形码管理在甘蔗杂交制种中的应用.....邓海华 张琼 张垂明等(14)
煤灰在甘蔗生产上的应用研究.....彭冬永 杨俊贤 马宁等(19)

甘蔗制糖

- 赤砂糖的特性及其变化规律的研究.....曹绍俊 刘慧霞 陆海勤等(23)
离子色谱技术的发展及在食糖检验中的应用.....柯华南 王桂华(29)
甘蔗渣酶法制备低聚木糖的研究.....段永忠 高正卿 黄遵锡等(34)
Rum酒酿制的原料及工艺对品质的影响.....陈秀萍 保国裕(39)
变频器在糖厂桥式起重机的应用.....周日交 杨顺清 阮向东等(45)

行业管理

- 临沧南华糖业公司原料发展的思考.....邓水琴 李家文(50)

SUGARCANE AND CANESUGAR

2010 No. 3

Main Contents

● Cane Agriculture

- A Research Report of Effect of Different Growth Regulators to Yield and Quality
of Garden Cane (Part II).....TAN Xian-ping *et al*(1)
- Application Prospect on Monte Carlo Method in Sugarcane Germplasm
Research.....WEI Li-na *et al*(9)
- Application of Barcode Management in Sugarcane Hybrid Seed Production.....DENG Hai-hua *et al*(14)
- Research on Sugarcane Production with Coal Ash Application.....PENG Dong-yong *et al*(19)

● Cane Sugar Processing

- Study on the Characteristics and Variation Rule of Brown Granulated
Sugar.....CAO Shao-jun *et al*(23)
- Ion Chromatography Technology Development and Application in Sugar
Examination.....KE Hua-nan *et al*(29)
- Studies on Preparation of Xylooligosaccharides from Bagasse with Xylanase.....DUAN Yong-zhong *et al*(34)
- The Influence of Raw Material and Processing Technology to the Quality of Rum.....CHEN Xiu-ping *et al*(39)
- The Application of Inverter in the Bridge Crane of Sugar Factory.....ZHOU Ri-jiao *et al*(45)

● Cane Sugar Management

- Consideration in the Raw Material Development of Lincang Nanhua Sugar
Industry Co. Ltd.DENG Shui-qin *et al*(50)